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Abstract (en)
The device (10) has a drilling element (20) rotatably driven by a drilling drive (16) and moved along rods (12). The drilling element includes
an endless screwing drill (22) and an extension (30), where the endless screwing drill is arranged below the drilling drive, and the extension is
connected with the endless screwing drill and extends upwards by the drilling drive. A displacement head (40) is arranged between the extension
and endless screwing drill, where the extension is formed of a kelly bar with a drive block (32) at an outer side of the drilling element. Independent
claims are also included for the following: (1) a drilling method for creating a borehole (2) a method for manufacturing a foundation element.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bohrvorrichtung und ein Bohrverfahren, bei dem ein Bohrelement (20) mittels eines Bohrantriebes (16) drehend
angetrieben und entlang eines Mastes (12) verfahren wird, wobei das Bohrelement einen Endlosschneckenbohrer (22), der unterhalb des
Bohrantriebes angeordnet ist, und eine Verlängerung (30) aufweist, welche mit dem Endlosschneckenbohrer verbunden ist und sich nach oben
durch den Bohrantrieb hindurch erstreckt. Erfindungsgemäß ist zwischen dem Endlosschneckenbohrer und der Verlängerung ein Verdrängerkopf
(40) angeordnet, durch welchen Bodenmaterial in eine Bohrlochwandung (7) verdrängt wird.
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